

ASIA'S LEADING **FOOD & HOSPITALITY TRADESHOW**

亞洲頂尖國際 食品餐飲及酒店設備展

10-12 MAY 2023 HKCEC 香港會議展覽中心

HOFEX Opens Tomorrow! Are You Ready?

明天隆重開幕! 你準備好了嗎?

The long-awaited HOFEX 2023 will open tomorrow at the HKCEC, serving up massive sourcing, networking and learning opportunities in 3 consecutive days! Get ready to meet with 1,200+ premium F&B brands and join an array of inspirational events to satisfy your cravings! Don't worry if you missed online pre-registration. Simply bring your business cards and register onsite to get your FREE badge!

萬眾期待的HOFEX 2023將於明天起一連三天於香港會議展覽中心舉行,提供一站 式採購、營商及交流平台。你可飽覽超過1,200+品牌帶來的優質產品及方案,並 參與一系列現場活動,將商業聯繫及市場新知收入囊中!錯過買家預先登記?不用 擔心,你可帶同公司卡片進行現場登記,獲取免費入場證!



Unleash your creativity by mixing and printing your favorite pattern to create a one-of-a-kind custom HOFEX tote bag! Visitors can get one for free!

揮創意,自行搭配及印刷圖案,打造獨一無 二的精美帆布袋!

參觀者免費獲贈HOFEX帆布袋乙個。你可發

- *Limited quantity only on first-come-firstserved basis
- *數量有限, 先到先得



Leave your mark at HOFEX 2023! Step into the Photo Booth at Hall 3FG Concourse and capture fun moments with our props and backdrop!

前往展覽廳3FG互動拍照區,與我們精心準 備的背景板和道具合影,記錄於HOFEX 2023的開心瞬間!

Grand Opening Ceremony 盛大開幕儀式

The joint opening ceremony will be officiated by the Honourable Paul Chan Mo-Po, GBM, GBS, MH, JP Financial Secretary of HKSAR, accompanied by representatives from key industry associations including InvestHK, Hong Kong Tourism Board, Hong Kong Hotels Association, Kong Hong Chefs Association and more.

四個展覽的聯合開幕典禮將由香港特別行政 區政府財政司司長陳茂波,大紫荊勳賢, GBS,MH,JP擔任主禮嘉賓。投資推廣 署、香港旅遊發展局、香港酒店業協會、香 港廚師協會等機構代表亦會一同見證開幕儀 式。



Co-located Exhibition 多個展覽同場舉行

HOFEX will be co-located with ProWine Hong Kong @HOFEX. One admission badge can grant you 3-day access to all shows.

HOFEX將與國際葡萄酒與烈酒貿易展覽會@HOFEX。你可憑入場證3天內免費參觀

所有展覽。

預先瀏覽參觀指南

Sneak Peek of the Show Guide

See you Tomorrow at HKCEC! 明天香港會議展覽中心見!

Organiser:

Informa Markets

⋈ visit@hofex.com



1701-05, 17/F, China Resources

Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong +852 3709 4981

f OHOFEX.HK in HOFEXHK

Follow us:

